
1 
 

ПРОТОКОЛ №2 

засідання Ради із  забезпечення якості вищої освіти факультету підвищення 

кваліфікації та перепідготовки КЗ СОІППО 
 

м. Суми                                                                                                від 21.06.2024 

 

Голова Ради – Луценко С.М., декан факультету підвищення кваліфікації та 

перепідготовки, гарант ОПП «Менеджмент і адміністрування» к. н. з держ. упр., 

доцент. 

Секретар Ради – Бойко В.В., методист навчального відділу. 
 

Присутні: 

Грицай С.М. – проректор з наукової роботи, к. пед. н., доцент; 

Вознюк А.В. – завідувач кафедри психології, гарант ОПП «Практична 

психологія», доктор психол.н., професор; 

Єфремова Г.Л. – завідувач кафедри педагогіки, спеціальної освіти та 

менеджменту, к. пед.н., доцент; 

Дранник І.В. – методист навчального відділу; 

Єременко І.В. – провідний фахівець науково-видавничого відділу, к. пед. н.; 

Горевий А.В. – голова студентського самоврядування; 

Лук’яніхіна  Д.П. – завідувач бібліотеки. 

Відсутні: 

Панченко С.М. – проректор з науково-педагогічної та навчальної роботи,            

к. психол. н., доцент; 

Головач Е.В. – завідувач навчального відділу. 

 

Порядок денний: 

1. Про рівень професійної та наукової активності науково-педагогічних 

працівників КЗ СОІППО. 

Доповідач:  Грицай С.М.,  проректор з наукової роботи. 

2. Про наповнення фонду бібліотеки (у т. ч. електронні ресурси) для реалізації 

освітніх програм. 

Доповідач: Лук’яніхіна  Д.П., завідувач бібліотеки 

3. Про результати роботи з підготовки до вступних випробувань. 

Доповідач: Луценко С.М., декана факультету підвищення кваліфікації та 

перепідготовки. 

4. Про оновлення  реєстру установ-партнерів підвищення кваліфікації науково-

педагогічних працівників КЗ СОІППО. 

Доповідач: Панченко С.М. – проректор з науково-педагогічної та навчальної 

роботи. 

5. Про удосконалення процедури забезпечення дотримання академічної 

доброчесності та оновлення складу комісії з питань академічної доброчесності. 

Доповідачі: Грицай С.М.,  проректор з наукової роботи; 

Луценко С.М., декана факультету підвищення кваліфікації та перепідготовки; 
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ГОЛОСУВАЛИ: 

за Порядок денний «за» –9 (одноголосно). 

УХВАЛИЛИ: затвердити запропонований  Порядок денний другого засідання 

Ради із  забезпечення якості вищої освіти факультету підвищення кваліфікації та 

перепідготовки КЗ СОІППО. 

 

1. СЛУХАЛИ: про рівень професійної та наукової активності науково-

педагогічних працівників КЗ СОІППО 

Грицай С.М., проректор з наукової роботи: 

1) нагадав порядок і критерії визначення рівня професійної та наукової 

активності науково-педагогічних працівників згідно «Положення про визначення 

рівня професійної й наукової активності науково-педагогічних працівників у 

комунальному закладі сумський обласний інститут післядипломної педагогічної 

освіти» (2022року);     
2) зазначив, що зібрані у 2023/2024 році завідувачами кафедр показники щодо 

професійної та наукової активності викладачів,  в узагальненому вигляді передані 

до навчального відділу методисту, відповідальному за внесення інформації про 

кадрове забезпечення в ЄДБО. Результати аналізу узагальнених даних свідчать 

про позитивну динаміку в роботі кафедр;  

3) наголосив, що визначені в Положенні 20 показників і кваліфікаційні вимоги – 

це той достатній інструментарій, який дає можливість визначити рівень 

професійної та наукової активності науково-педагогічних працівників КЗ 

СОІППО.  

ВИСТУПИЛИ: 

Вознюк А.В., завідувач кафедри психології, звернула увагу присутніх на байдуже 

ставлення окремих викладачів до професійної та наукової активності, відсутні в 

інституті механізми впливу на таких працівників; 

Єфремова Г.Л., завідувач кафедри педагогіки, спеціальної освіти та менеджменту, 

навела приклади вирішення проблеми в інших навчальних закладах; 

Бойко В.В., методист навчального відділу, запропонувала запровадити у 2024 

році  рейтинг науково-педагогічних працівників й подальше використання його 

результатів для розвитку викладацької майстерності та обґрунтування 

відповідних управлінських рішень. 
УХВАЛИЛИ: 

1. Посилити контроль за виконанням основних вимог до кадрового забезпечення 

здійснення освітньої діяльності. 

2. Запровадити у 2024 році  рейтинг науково-педагогічних працівників й 

подальше використання його результатів для розвитку викладацької 

майстерності, стимулювання професійної та наукової активності  та 

обґрунтування відповідних управлінських рішень. 

 

2. СЛУХАЛИ: про наповнення фонду бібліотеки (у т. ч. електронні ресурси) 

для реалізації освітніх програм. 

Лук’яніхіна Д.П., завідувач бібліотеки: 



3 
 

1) повідомила про проведену бібліотекою роботу у поточному році    щодо 

забезпечення підручниками, навчальними посібниками, довідковою та іншою 

навчальною літературою для акредитації ОП Менеджмент і адміністрування та 

ОП Практична психологія; про співпрацю з бібліографами Сум ДУ; 

2) звернула увагу присутніх на те, що за останні роки бібліотека отримала 

недостатню кількість друкованих видань від видавництв: «Ранок», «Генеза», 

«Преса» і основні джерела комплектування – це видавництво інституту, 

департамент освіти і  науки та подарована література; 

3) висловила подяку викладачам інституту, які оперативно передають до фонду 

бібліотеки свої нові видання в електронному вигляді, але, згідно проведеного 

аналізу, до друку рекомендовано недостатня кількість цих видань, тому на даний 

момент електронна бібліотека дублює репозитарій. 

ВИСТУПИЛИ: 

Вознюк А.В., завідувач кафедри психології, про складності в систематизації 

друкованих і електронних видань на кожний освітній компонент; 

Єфремова Г.Л., завідувач кафедри педагогіки, спеціальної освіти та менеджменту, 

висловила думку щодо проблем завідувачів кафедр, гарантів ОП з використанням  

зведених таблиць забезпечення друкованими та електронними підручниками при 

заповненні звіту самооцінювання для акредитації ОП і пошук шляхів допомоги. 

 УХВАЛИЛИ: 

1. Прийняти інформацію до відома. 

2. Доповнити зведені таблиці забезпечення друкованими та електронними 

підручниками  виданнями викладачів інституту за 2024 рік. 

 

3. СЛУХАЛИ: про результати роботи з підготовки до вступних випробувань. 

Луценко С.М., декана факультету підвищення кваліфікації та перепідготовки, про  

роботу з підготовки до вступних випробувань і результати станом на червень 

2024 року. 

УХВАЛИЛИ: 

прийняти інформацію до відома. 

 

4.СЛУХАЛИ: про оновлення  реєстру установ-партнерів підвищення 

кваліфікації науково-педагогічних працівників КЗ СОІППО. 

Луценко С.М., декана факультету підвищення кваліфікації та перепідготовки: 

1) повідомила про заклади вищої/післядипломної освіти, в яких підвищували 

кваліфікацію науково-педагогічні працівники КЗСОІППО протягом 2021-2023 

років; 

2) ознайомила з оновленим списком закладів вищої/післядипломної освіти, з 

якими інститутом укладено Угоди щодо можливості  підвищення кваліфікації 

науково-педагогічних працівників КЗСОІППО. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Прийняти до відома надану інформацію. 

2. На вебсайті інституту у вкладці «Факультет» викласти оновлений реєстр 

закладів вищої/післядипломної освіти для підвищення кваліфікації науково-

педагогічних працівників КЗСОІППО. 




